
P R O T O K Ó Ł   NR  XL/10 

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 30 lipca 2010 roku 

 

 

 

W Sesji udział wzięli: 

1) Radni 

2) Sołtysi 

3) zaproszeni goście 

Listy obecności w załączeniu. 

Porządek obrad w załączeniu. 

 

 

Ad. 1. 

 Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Wiesław Piotrowski - Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ogólny stan 15 

Radnych, w Sesji udział wzięło 14 Radnych, nieobecny był Pan Zbigniew 

Naszydłowski – Radny. W związku z tym Sesja może podejmować prawomocne 

decyzje. 

 

Ad. 2. 

Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Janusz Malicki – Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy, a na protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Pan Przewodniczący obrad zaproponował rozszerzenie porządku obrad                            

o podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/260/09 Rady Gminy                 
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w Strawczynie z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 

Narkomanii oraz Przemocy na rok 2010, jako punkt 6. d). 

Projekt uchwały wpłynął w terminie, ale już po podpisaniu zaproszenia na Sesję Rady 

Gminy. 

 

Wniosek w sprawie rozszerzenia porządku obrad został przegłosowany: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

Zapytania i interpelacje. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny – mieszkańcy prosili mnie o zgłoszenie sprawy drogi na 

działkach w Oblęgorku – na drodze są spadki źle porobione, tak że po każdym deszczu 

robią się zastoiska wody w rowach, woda dziwnie się cofa z jednej strony drogi na 

drugą, zalewa działki, które jeszcze nie są zabudowane, ale niebawem mogą być. Jest 

to bardzo źle zrobione, mosty są już w tej chwili do połowy zamulone. Czy te drogi są 

już odebrane? Jeśli nawet są odebrane, to jest gwarancja i rękojmia, wykonawcy 

powinni to poprawić.  

 

Pan Mieczysław Nowek – Radny – Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka 

Rado, Panie Wójcie ja chciałem zgłosić drogę, która jest koło mnie na górze, jest tak 

porwana, że trudno nią przejechać, przepust też jest zamulony. Woda się przelewa 

przez jezdnię, trzeba to poprawić.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

będą udzielona w punkcie 9 porządku obrad. 
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Ad. 4. 

Realizacja uchwał z Sesji Rady Gminy i informacja z prac Wójta Gminy 

między Sesjami.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił informację z realizacji uchwał Rady 

Gminy podjętych na Sesji w dniu 15 czerwca 2010 r. oraz informacje z pracy Wójta 

Gminy między Sesjami Rady Gminy (informacje w zał.). 

 

Rada Gminy przyjęła przedłożone informacje. 

 

Ad. 5. 

Przyjęcie protokółów: Nr XXXVIII/10 z Sesji Rady Gminy z dnia 15 czerwca 

2010 r. i Nr XXXIX/10 z Sesji Rady Gminy z dnia 23 czerwca 2010 r. 

 

Do protokółów Nr XXXVIII/10 z Sesji Rady Gminy z dnia 15 czerwca 2010 r. i Nr 

XXXIX/10 z Sesji Rady Gminy z dnia 23 czerwca 2010 r. nie wpłynęły uwagi                     

i zastrzeżenia. 

 

Rada Gminy przyjęła protokóły w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 6. a) 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2010 r. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały i poprosiła             

o naniesienie autopoprawek: 

- w § 2 jest: „Zmniejsza się plan wydatków...”, a powinno być: „Zwi ększa się plan 

wydatków...”, 

- w zał. Nr 1 dziale 921 rozdział 92195 – pozostała działalność - kwota 33 000 zł jest 

rozdzielona na § 2330 – 3 535 zł, jako dotacja bieżąca i § 6630 - 29 465 zł, jako 

dotacja majątkowa. 
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Pan Arkadiusz Wilczkowski - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował, że Komisja Budżetu i Inwestycji zapoznała się ze wszystkimi 

zmianami zaproponowanymi w projekcie uchwały i zaopiniowała je pozytywnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy Strawczyn na 2010 r. i poddał pod głosowanie: 

 - za – 14, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XL/299/10.   

 

Ad. 6. b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVIII/294/10 Rady Gminy 

w Strawczynie z dnia 15 czerwca 2010 r. w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVI/282/10 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 26 kwietnia 2010 r. w sprawie 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ruda 

Strawczyńska na obszarze gminy Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że uchwała w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ruda Strawczyńska była 

poprawiana podczas Sesji Rady Gminy w dniu 15.06.br., ale wpłynęło pismo od 

Wojewody Świętokrzyskiego informujące, że nie została poprawiona w sposób 

prawidłowy (pismo znak: IG.III.7041/2-81/10 z dnia 14.07.2010 r. w zał.).    

 

Pan Rafał Kozieł – urbanista wyjaśnił - projekt uchwały przedłożony jest w celu 

wyeliminowania pomyłek między § 35 i 36 a § 42 uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Ruda Strawczyńska, 

podjętej w kwietniu 2010 r. Nieścisłość polega na tym, że § 35 i 36 mówią                        

o sposobach zagospodarowania terenu w obrębach stref technicznych od linii 

energetycznych 110 i 220 kV, gdzie jest dopuszczona budowa budynków 

przeznaczonych na stały pobyt ludzi, natomiast § 42 mówi, że w obrębie sołectwa 
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Ruda Strawczyńska jest zakaz budowy obiektów budowlanych kubaturowych                         

w obrębie terenów oznaczonych symbolami R1, czyli terenów narażonych na 

niebezpieczeństwo zalania od Wiernej Rzeki i w strefach technicznych linii 

energetycznych wysokiego napięcia, czyli te strefy techniczne od linii energetycznej 

wysokiego napięcia pojawiły się dwukrotnie. W związku z tym z § 42 ust. 1 pkt 1 

musi być wyeliminowane stwierdzenie: „i w strefach technicznych linii 

energetycznych wysokiego napięcia”, tak, że § 42 ust. 1 pkt 1 będzie zakazywał 

budowy obiektów kubaturowych w obrębie terenów oznaczonych symbolami R1, czyli 

tymi narażonymi na zalanie od rzeki. 

Błąd w uchwale z dnia 15 czerwca br. spowodowany był niezrozumieniem treści 

pisma od Wojewody, w którym zawarte były wytyki. Trzeba podjąć jeszcze 

przedłożony projekt uchwały w celu wyeliminowania niedoprecyzowań, żeby ze 

strony Starostwa Powiatowego nie było zapytań co można, a czego nie można w tych 

strefach technicznych. 

Plan zagospodarowania przestrzennego Rudy Strawczyńskiej jest już opublikowany           

w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego. 

  

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że uchwała podjęta w dniu dzisiejszym też 

musi być opublikowana w Dzienniku Urzędowym i czas wejścia w życie wydłuży się. 

 

Pan Rafał Kozieł – urbanista - uchwała ta będzie opublikowana Dzienniku 

Urzędowym i wejdzie w życie 30-go dnia od opublikowania. Cały plan już 

funkcjonuje oprócz zapisu w § 42 ust. 1 pkt 1, który będzie obowiązywał po 

opublikowaniu dzisiejszej uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały, który następnie przegłosowano: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr XL/300/10 podjęto jednogłośnie. 
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Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 minut przerwy od godziny 1245 do godziny 

1300 . 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 6. c) 

             Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/264/09 Rady Gminy 

w Strawczynie z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie nadania nazw ulic w sołectwie 

Chełmce na terenie gminy Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał pismo Urzędu Statystycznego w Kielcach 

dotyczące Uchwały Nr XXXIII/264/09 w sprawie nadania nazw ulic w sołectwie 

Chełmce oraz poinformował, że wpłynęło pismo mieszkańców Bugaja, którzy 

twierdzą, że nie byli dostatecznie poinformowani o nadawaniu nazw ulic (pismo            

z Urzędu Statystycznego z dnia 20.07.2010 r. i mieszkańców Bugaja z dnia  

20.07.2010 r. w zał.). 

Nadzór Wojewody nie wniósł uwag, co do treści Uchwały. W związku z tym, że 

powyższe pisma wpłynęły w tym samym czasie, należałoby poprawić Uchwałę, stąd 

projekt uchwały w sprawie zmiany nazw. Nazwa ulicy Świętokrzyskiej mogłaby 

pozostać, wystarczyłoby tylko rozdzielić sołectwo na dwie miejscowości. Jednak, żeby 

mieszkańcy Bugaja nie zarzucali Sołtysowi, że nie były przeprowadzone dostateczne 

konsultacje – choć to jest nieprawda, bo było bardzo dużo informacji, ale to jest 

oddzielna miejscowość, mieszkańcy twierdzą, że informacje docierają późno albo 

wcale – przygotowany jest projekt uchwały w sprawie zmiany nazw ulic.  

Mieszkańcy Bugaja proszą, aby ul. Młyńską nazwać ul. Słoneczną, pismo podpisały 

53 osoby. Ponadto pracownik Urzędu z Sołtysem przeprowadzili konsultacje, dotarli 

do każdego domu w Bugaju przy ul. Świętokrzyskiej. Większość mieszkańców 

proponuje nazwę ul. Wesoła, a tylko jedna osoba ul. Kielecka (notatka służbowa z dnia 

22.07.2010 r. w zał.). Stąd projekt uchwały w sprawie zmiany nazw ulic w Chełmcach, 

nazwy zostaną uporządkowane zgodnie z sugestią Urzędu Statystycznego                          

i mieszkańców. 
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Pani Anna Dziewanowska – Radna – byłam Przewodniczącą Zespołu do spraw 

nazewnictwa ulic i całkowicie się z tym nie zgadzam, z zarzutami, że mieszkańcy nie 

byli poinformowani, bo informacja była dostępna prawie przez pół roku. Po 

konsultacjach na posiedzeniu Komisji Budżetowej stwierdziliśmy, że jeżeli prawie 

wszyscy mieszkańcy ul. Młyńskiej z jakichś powodów nie chcą mieć oryginalnej 

nazwy, tylko Słoneczną, to Komisja się do tego przychyla. 

Natomiast pracownik Urzędu tłumaczył, że wprowadzenie nazwy ul. Świętokrzyska 

od niewiadomo którego miejsca, bo pola należące do mieszkańców Bugaja leżą na 

terenie wsi Chełmce i właściwie będzie to bardzo sztuczne ustalenie odkąd jest Bugaj, 

a odkąd są Chełmce. Wskazanie takiego miejsca spowoduje, że po jednej stronie drogi 

będzie ul. Świętokrzyska w Chełmcach, a po drugiej stronie równolegle ul. Wesoła           

w Bugaju i to może wprowadzić zamieszanie, bo po jednej stronie drogi są działki 

należące do Bugaja, a po drugiej stronie do Chełmiec. W związku z tym mieszkańcy 

Chełmiec będą protestować, że nie chcą mieszkać przy ul. Wesołej w Bugaju, tylko 

przy ul. Świętokrzyskiej w Chełmcach. Komisja zaproponowała pozostawienie nazwy 

ul. Świętokrzyskiej i nie przerywać tego ciągu, w adresie będzie np.: Bugaj ul. 

Świętokrzyska 170 i Chełmce ul. Świętokrzyska 169. 

Chciałam jeszcze zwrócić uwagę, że jeżeli zgodzimy się na dzielenie ulic, to będzie 

precedens, będziemy zasypywani pismami. Już słyszę głosy w Oblęgorku, dlaczego 

ulica nazywa się Do Modrzewi, a nie Modrzewiowa, że to jest jakieś wymyślone itd. 

W ten sposób otwiera sie precedens. Droga wojewódzka jest jednym ciągiem i ze 

względów praktycznych, lepiej żeby została ulicą Świętokrzyską – to jest opinia 

Komisji Budżetowej. 

 

Pan Przewodniczący obrad – mogę się wypowiedzieć w tym temacie, bo znam dobrze 

teren i da się postawić w odpowiednim miejscu tablicę, że dotąd jest Bugaj, a odtąd 

Chełmce. 

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski – Radny – prawdopodobnie ta granica jest nieścisła,                  

z map nie wynika, gdzie dokładnie się zaczyna Bugaj. 
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Pan Przewodniczący obrad – ale w terenie to wynika. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – pracownik nam tłumaczył, że na mapce, gdzie 

jest propozycja podziału ulicy po obu stronach są pola, które należą do Bugaja,                     

w związku z tym, jeżeli tu nikt nie mieszka, ale zostaną zabudowane, to ludzie 

mieszkający obecnie w Bugaju, będą mieszkać przy ul. Świętokrzyskiej w Chełmcach. 

 

Pan Przewodniczący obrad – tam powstaną nowe budynki i ludzie będą automatycznie 

mieszkać w Chełmcach. Jeżeli ktoś wybuduje dom, to przeniesie się do Chełmiec. 

Gdyby były zabudowania, to wtedy trudno by było podzielić. Jeżeli ustalimy granicę 

w określonym miejscu i ktoś kto ma grunty w Bugaju, wybuduje się w Chełmcach, 

będzie mieszkańcem Chełmiec. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – a skład materiałów budowlanych czy opału jest 

w Chełmcach, czy w Bugaju? 

 

Pan Przewodniczący obrad – jest w Chełmcach. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Radny – to się nazywa Chełmce Nad Rzeką. 

 

Pan Przewodniczący obrad – dom właściciela składu budowlanego jest w Chełmcach. 

Granica między Bugajem a Chełmcami będzie umowna, podobny problem był                      

z Oblęgorem. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – dlatego proponuję, żeby umownie cała droga 

nazywała się Świętokrzyska. 

 

Pan Przewodniczący obrad – najlepiej, żeby ten cały ciąg drogi wojewódzkiej miał 

jedną nazwę, ale w Strawczynku już mamy inną nazwę, w Strawczynie mamy ul. 

Żeromskiego, w Chełmcach mamy inną nazwę ulicy, w Bugaju też może być inna 

nazwa, jest to odrębna miejscowość.  
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Jest możliwość ustawienia tablicy w odpowiednim miejscu i gdzie ktoś wybuduje 

dom, tam będzie mieszkał. Gorzej by było, gdyby na dzień dzisiejszy były 

zabudowania. Pani Dziewanowska ma rację – gdyby nie było pisma z GUS-u, to 

stworzylibyśmy precedens, mogłyby być propozycje mieszkańców innych sołectw. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – sugestia GUS-u polega na zmianie jednego słowa 

w Uchwale, zamiast „sołectwa" proponują napisać „miejscowości Bugaj i Chełmce". 

 

Pan Przewodniczący obrad – z powodu pisma z Urzędu Statystycznego przygotowany 

jest projekt  zmiany uchwały, a skoro Uchwałę zmieniamy, to możemy uporządkować 

nazwy. Mieszkańcy na zebraniu powiedzieli, że pierwszy raz słyszą o ulicach. 

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski – Radny - ze względów praktycznych, skoro jest to jedna 

droga, Komisja podczas posiedzenia wypracowała wniosek, aby zostawić nazwę ulicy 

Świętokrzyska. 

 

Pan Przewodniczący obrad – jednak należy wziąć pod uwagę zdanie mieszkańców, 

którzy się w tym zakresie wypowiedzieli. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – Panie Przewodniczący, gdy uchwalaliśmy nazwy 

ulic, powiedział Pan, że ostatnie zdanie ma Rada Gminy, bez względu na to, jakie 

nazwy wymyślą sobie mieszkańcy. Bądźmy konsekwentni, Komisja ma zdanie, aby 

utrzymać nazwę ul. Świętokrzyska. 

 

Pan Przewodniczący obrad – wtedy wypowiadało się parę osób. W tym przypadku 

mamy pismo podpisane przez wszystkich mieszkańców mieszkających przy tej 

drodze. Dla nich jest to ważne, nie dla nas. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Radny – odnośnie pisma złożonego przez 

mieszkańców Bugaja przy ul. Młyńskiej, nie jest to prawdą, że nikt o niczym nie 

wiedział. Byłem osobiście, Sołtys też tam chodził i wszyscy mieszkańcy wiedzieli, to 
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jest taki precedens, aby sobie coś wymyślić. Wtedy nikt nie zgłosił propozycji nadania 

nazwy ulicy, mówili, jaka będzie, taka będzie. Gdy już nazwa została nadana, to 

powstał problem. 

Jeśli chodzi o ul. Świętokrzyską, to były pytania, dlaczego Świętokrzyska, a nie 

Wesoła? Jeśli mieszkańcy podjęli taką decyzję, podpisali się, to niech będzie ul. 

Wesoła, nie należy im się sprzeciwiać. 

 

Pan Przewodniczący obrad – mieszkańcy Bugaja uzasadniają nazwę ul. Wesołej tym, 

że jest to odrębna miejscowość i chcą mieć odrębną nazwę. 

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – zwykle 

praktyka jest taka, że nadaje się takie nazwy ulicom, które kierunkują i sugestywnie 

odbiera się, że np. ulicą Świętokrzyską dojedzie się do województwa. Sama nazwa 

sugeruje, gdzie dojedziemy tą ulicą.  

Wniosek Komisji Budżetu i Inwestycji jest następujący – dla jednego ciągu drogi 

nadać nazwę ul. Świętokrzyska, a nazwę ulicy Młyńskiej zmienić na Słoneczną. 

  

Przegłosowano wniosek Komisji Budżetu i Inwestycji: 

 - za – 4, 

 - przeciw – 5, 

 - wstrzymało się – 4. 

Głosowało 13 Radnych. Wniosek odrzucono większością głosów przeciw, przy 4 „za” 

i 4 „wstrzymujących się”. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIII/264/09 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie 

nadania nazw ulic w sołectwie Chełmce na terenie gminy Strawczyn i poddał pod 

głosowanie: 

 - za – 9, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 4. 
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Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XL/301/10 podjęto większością głosów „za”, 

przy 4 „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 6. d) 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXIII/260/09 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 30 grudnia 2009 r.             

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Przemocy na rok 2010. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XL/302/10. 

 

Ad. 7. 

Informacja Komisji ds. konsultacji społecznych o wynikach przeprowadzonych 

ankiet. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Komisji do przeprowadzenia konsultacji 

społecznych poinformowała, że w sołectwie Oblęgór zostały przeprowadzone 

konsultacje dotyczące wprowadzenia nazewnictwa ulic. Wynik jest następujący: 65 % 

ankietowanych opowiedziało się za wprowadzeniem nazw ulic w sołectwie Oblęgór, a 

35 % było przeciw. Proporcje są odwrotne w odniesieniu do ankiet przeprowadzonych 

w ubiegłym roku, kiedy 60 % było przeciw, a 40 % za. 

Skoro 198 osób wypełniło ankiety, gdzie 65 % było za i 35 % przeciw, wydaje mi się, 

że trzeba powołać Zespół ds. nazewnictwa ulic. 

 

Zestawienie wyników ankiet w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie 
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wprowadzenia nazewnictwa ulic w sołectwie Oblęgór w załączeniu. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek w sprawie nadania nazw 

ulic w sołectwie Oblęgór: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

Powołanie Zespołu do spraw nazewnictwa ulic. 

 

Pan Przewodniczący obrad zaproponował, aby w Zespole pracowali pracownicy 

Urzędu Gminy: 

- Pan Milan Gola - referent ds. gospodarki mieniem, nieruchomościami i geodezji, 

- Pan Paweł Lesiak - podinspektor ds. dróg i oświetlenia ulicznego, 

- Pani Ewa Wawrzeńczyk - Kierownik Referatu Rozwoju Lokalnego. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Radna zgłosiła Pana Mieczysława Nowka – Radnego i Pana 

Henryka Zapałę – sołtysa, jako przedstawicieli sołectwa Oblęgór oraz Panią Annę 

Dziewanowską – Radną. 

Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Zespole. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie propozycję powołania w/w 

Zespołu do spraw nazewnictwa ulic w sołectwie Oblęgór: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Skład Zespołu do spraw nazewnictwa ulic w sołectwie 

Oblęgór został przyjęty jednogłośnie. 
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Pan Przewodniczący obrad przedstawił: 

1. Zadania Zespołu: 

1) zbieranie i analiza wniosków złożonych do Rady Gminy w Strawczynie                  

w sprawie nadania nazw ulic w sołectwie Oblęgór, 

2) przygotowanie niezbędnej dokumentacji do podjęcia uchwały w przedmiocie 

nadania nazw ulic, 

3) przygotowanie map z wyodrębnionymi drogami w sołectwie Oblęgór,  

4) przedstawienie Radzie Gminy w Strawczynie przyporządkowanej danej drodze                        

w sołectwie maksymalnie dwóch propozycji jej nazwania wraz                                   

z uzasadnieniem. 

2. Wnioski w sprawie nazw ulic mogą składać: 

1) mieszkańcy, grupa mieszkańców zamieszkujących przy danej ulicy, lub 

posiadających tam działkę budowlaną, 

2) stowarzyszenia działające na terenie sołectwa Oblęgór, 

3) organizacje pozarządowe. 

3. Określa się termin składania wniosków do 31.08.2010 roku. 

4. Zobowiązuje się Zespół do opracowania regulaminu oraz planu pracy Zespołu. 

Zespół z własnego grona wybiera przewodniczącego, który będzie koordynował 

pracą Zespołu. 

5. Upoważnia się Zespół do przeprowadzania konsultacji z wnioskodawcami 

wymienionymi w pkt 2. Zespół ustala formę konsultacji. 

6. Zespół przedstawi wyniki swojej pracy w terminie do 05.09.2010 roku. 

7. Informacje dotyczące składania wniosków i ich terminów zostaną podane na stronie 

internetowej Urzędu Gminy Strawczyn, na tablicach ogłoszeń w sołectwie Oblęgór, 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Strawczyn oraz w prasie lokalnej. 

8. Pierwsze posiedzenie Zespołu zwołuje Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Rada Gminy zaakceptowała przedstawione zadania i zakres pracy Zespołu. 
 

Ad. 9. 

 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
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Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytania i interpelacje: 

- droga w Oblęgorku jest to wyjątkowo źle zrobione zadanie, mamy kłopoty z firmą 

CEZET, która to robiła. Wszystko to, co prawem jest przewidziane – 

wyegzekwujemy. W Oblęgorku jest ciężka ziemia, ponadto padały deszcze, gdy 

będą wzmocnione burty przy rowach, będzie wszystko w porządku, ale na razie 

wszystko się zlewa. Te roboty wykonywał przedsiębiorca z Oblęgorka. Co, do 

jakości drogi potwierdzam, że nie jest najlepsza. Już sami interweniowaliśmy                   

u inspektora nadzoru i wykonawcy, mamy zapewnienie, że do 30.08.2010 r. 

wszystkie te usterki będą poprawione, 

- drogę w Oblęgorze przyjmuję, jako zgłoszenie, myślę, że na przestrzeni dwóch 

tygodni poprawimy i wyczyścimy drogę. 

 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał pisma: 

- Wójta Gminy Strawczyn dotyczące propozycji zmiany kolejności wykonywania zadań 

inwestycyjnych w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 

polegającej na przyjęciu do realizacji w 2011 r. przebudowy drogi Strawczynek - 

Trupień zamiast przebudowy drogi Niedźwiedź – Oblęgór Huta Dolna (pismo z dnia 

28.06.2010 r. w zał.), 

-  Pana Zdzisława Podgórskiego – sołtysa Korczyna z prośbą o zabezpieczenie środków 

pieniężnych na dach Szkoły Podstawowej w Korczynie (pismo z dnia 15.07.2010 r. 

w zał.), 

- Starostwa Powiatowego w Kielcach z prośbą o wsparcie finansowe w realizacji 

projektu „Powiat Kielecki przyjazny dla mieszkańców w ograniczaniu skutków 

niepełnosprawności” (pismo znak: ZP.I.0718/17/10 z dnia 21.06.2010 r. w zał.), 

- Wójta Gminy Nowy Korczyn z prośbą o pomoc dla mieszkańców gminy 

poszkodowanych podczas powodzi (pismo w zał.), 

- Burmistrza Miasta i Gminy Gąbin z prośbą o pomoc finansową dla gminy Gąbin 

poszkodowanej w wyniku powodzi (pismo w zał.). 
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Pan Przewodniczący obrad przypomniał, że Radni są zobowiązani złożyć 

oświadczenia majątkowe do dnia 12 września br., czyli na dwa miesiące przed końcem 

kadencji, wg stanu na dzień złożenia oświadczenia.  

 

Ad. 10. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XL Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1200, a zakończyła o godz. 1340. 

 

 

Protokołowała:    Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak   Janusz Malicki             Wiesław Piotrowski 

   


